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Bestuursmededelingen
Voorwoord	van	de	voorzitter

Voor de voetballiefhebber is het een beetje 
vreemde tijd. Bij ons als club gaat alles 
gewoon door, maar op het hoogste niveau 
staat alles op dit moment in het teken van 
het WK voetbal in Qatar. 
Een WK dat qua tijdstip en zeker qua plaats 
(wat mij betreft) terecht aan heel veel kritiek 
onderhevig is. Ik laat het toernooi maar een 
beetje over me heen komen. De aandacht 
voor de zaken die binnen onze club spelen hebben wat mij betreft 
een hogere prioriteit.

Veiligheid rond het sporpark: auto’s op het zebrapad en 
veel te hoge snelheid
Ik heb daar de vorige keer al het nodige over geschreven. Of het 
helpt ….? In ieder geval recent alweer getuige geweest van een 
automobilist die het nodig vond te stoppen op het zebrapad om 
een voetballer te laten uitstappen. 
Nog ff uitgebreid zwaaien en daarna wegrijden, de wachtende 
voetgangers eindelijk kunnen oversteken. Gedrag is dus helaas 
moeilijk te beïnvloeden, maar we blijven het aanstippen.
Een ander punt wat dit betreft:  door de gemeente is een concept 
herinrichtingsplan gemaakt dat de Dorpsstraat een stuk veiliger 
moet maken. Aanleiding hiervoor is (helaas) niet zozeer de door 
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ons ervaren problemen, maar heeft te maken met de nieuw te 
bouwen wijken ten oosten van deze straat. 
Maar wat de aanleiding ook is, wij zijn blij dat er in ieder geval 
iets wordt gedaan aan de veel te hoge snelheid. 
Als vereniging hebben we ook gewezen op de gevaarlijke situatie 
bij de oversteek van de parkeerplaats naar de hoofdpoort en de 
nog steeds onoverzichtelijke situatie bij het zebrapad. 
We vertrouwen erop dat in het definitieve plan dit voldoende 
plaats gaat krijgen.

Zuinig met energie
Op het moment dat ik dit schrijf is er net een uitgebreid artikel 
in De Gelderlander verschenen over de gevolgen van de stijgende 
energieprijzen voor sportclubs en –accommodaties. 
Velen luiden de noodklok en sluiting van bijvoorbeeld sportzalen 
en het inlassen van een winterpauze voor verenigingen dreigt. 
Om nog maar niet te spreken van faillissementen. 
Ook voor onze club dreigen de hogere kosten een forse aanslag op 
de begroting te plegen. 
In onze begroting zijn we ervan uitgegaan dat de overheid met 
een fatsoenlijke compensatieregeling gaat komen. Maar uit Den 
Haag blijft het nog oorverdovend stil. 
Vooralsnog hebben we onze maatregelen beperkt door te draaien 
aan de knop van zuiniger zijn met energie. Maar daar hebben we 
wel ieders hulp en begrip voor nodig. Regelmatig zie ik dat de 
deuren van de kantine continu open staan, ondanks dat het toch 
een stuk kouder is geworden. 
Hetzelfde beeld bij de deur van de kleedkamers. En het gebeurt 
ook nogal eens dat de verlichting na afloop van een training niet 
of niet meteen wordt uitgedaan.
Help ons de energiekosten in toom te houden.

Geslaagd Oktoberfest
Op 30 oktober is er een heus, en zeer geslaagd, Oktoberfest in de 
kantine gehouden. Het was gezellig druk en een mooi aantal had 
de moeite genomen in de juiste (Beierse) kledij te hullen. Zelfs 
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van de tegenstander van Driel 1 op die dag was nog een groep 
gebleven om dit feest mee te vieren. Mooi om te zien hoeveel 
vrijwilligers hebben bijgedragen aan het slagen van deze middag/
avond. En zelfs de volgende dag waren nog enkele van deze vrij-
willigers uren bezig om de kantine weer schoon te maken en het 
meubilair weer terug te plaatsen.
Veel dank aan al die vrijwilligers. Een waar toonbeeld van hart 
voor de club hebben.
 
Achtergebleven kleding
Regelmatig blijft er kleding (shirts, jassen, schoenen) achter op 
ons complex. In de tassenrekken en aan de kapstok krijgt dat 
meestal een plekje. We constateren dat het merendeel van deze 
kleding niet wordt opgehaald. Het is vreemd dat (soms vrij nieu-
we) kleding achter blijft en dat daar nooit naar wordt gevraagd. 
Om te voorkomen dat er een groeiende bult aan kleding gaat 
ontstaan, hebben we besloten de kleding van tijd tot tijd op te rui-
men (naar de kledingcontainer).
Vanaf nu zullen we eind van iedere maand de dan nog aanwezige 
kleding verzamelen in een zak. Deze wordt bewaard tot halverwe-
ge de volgende maand. De kleding die dan nog niet is opgehaald, 
zullen we in de kledingcontainer doen.

Decemberactiviteiten
De voorbereiding voor Sinterklaas en Kerst voor de jeugd is in 
volle gang. Gelet op het enthousiasme van de groep vrijwilligers, 
denk ik dat het iets is om naar uit te kijken. Ik hoop dat de jeugd-
spelers zullen genieten van deze dagen.
Tenslotte, we naderen alweer het einde van de 1e competitiehelft 
(gaat toch snel). De volgende RoodWitten zal in de winterstop 
verschijnen. Maak er nog een paar mooie weken van tot dat mo-
ment.

Onze vereniging ben jij, samen met mij.
Namens het bestuur,
Hemmie Weijman,voorzitter
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Help	onze	Finn	Kas	met	een	donatie

Soms kun je een bericht niet mooier maken dan het is, dat wil-
len we ook niet. JO8-1-speler Finn Kas heeft lymfklierkanker 
en ondergaat momenteel behandelingen in het Prinses Maxima 
Centrum in Utrecht. De chemokuren zijn vrij heftig, maar met 
donaties kunnen we helpen deze een stuk dragelijker te maken. 
Help je mee?

                                                    Lees verder op volgende pagina >>>
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Radio 538 zamelt geld in voor kinderen als Finn. 
Het geld gaat naar een zogenaamde clean room, dat is een labo-
ratorium ruimte waar je de afweercellen van een kind om kan 
bouwen zodat ze zich gaan richten tegen de kankercellen van dat 
kind. Dus we halen de afweercellen uit het bloed, bouwen ze om 
in het laboratorium, geven ze terug aan het kind en dan vallen die 
afweercellen de kanker aan. ‘
Dit laatste zorgt er onder meer voor dat de bijwerkingen van de 
chemokuren dragelijker worden voor Finn’, vertelt zijn vader 
Guido.
 
Over Finn Kas
Finn is bij RKSV Driel begonnen bij de mini’s, speelde daarna in 
de JO8-2 en sinds dit jaar bij de JO8-1. 30 september werd echter 
lymfklierkanker geconstateerd en daardoor heeft Finn nog geen 
minuten kunnen maken bij het team. 
Ook zijn vader, die zich als leider had opgegeven is uiteraard nog 
maar weinig tot niet op de club, maar dat behoeft geen uitleg.
Wij als club kunnen er wel voor Finn en zijn lotgenoten zijn. 
Steunen kan in de vorm van een donatie voor nieuwe clean 
rooms. 
Alle kinderen halen hiervoor geld op, zo ook Finn. 
Dus als je iets kan missen, dan zijn Finn en z’n ouders je zeer 
dankbaar. 
Dus doneer en laten we ten eerste hopen dat Finn zich hier goed 
doorheen slaat en weer herstelt én dat we elkaar weer op de club 
mogen begroeten! 
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Wees	zichtbaar	op	de	weg!

De donkere dagen dienen zich weer aan. Goed om eenieder er weer aan 
te herinneren om lichten op fiets, brommer, scooter of welk vervoer-
middel dan ook, aan te zetten.
Op ons sportpark hebben we de tag gespoten die onze leden eraan moet 
herinneren dat ze zichtbaar de weg op gaan.
Het wordt de komende maanden eerder donker en dat brengt risico’s 
met zich mee. Dus let op je verlichting en ouders: controleer of de ver-
lichting bij het vervoersmiddel van uw kind goed functioneert.
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In	het	voet(bal)licht

Naam: Stefan Emons
Leeftijd: 31
Lid van Driel sinds:
mei 2013

Stel je zelf even voor:
Ik ben Stefan Emons, 
31 jaar en woonachtig in 
het gezellige Driel. Ik ben 
leerkrachtondersteuner op 
een basisschool in Tiel, 
daar begeleid ik leerlingen 
met de dagelijkse vakken 
zoals spelling, rekenen of begrijpend lezen. 
Maar zo nu en dan neem ik ook klassen over of ben ik druk met 
allerlei commissies die de basisschool rijk is. 
Een leuke afwisselende baan waarbij nooit een dag hetzelfde is.

Wat doe jij precies bij RKSV Driel?
Sinds een aantal jaar ben ik scheidsrechtercoördinator, scheids-
rechter en assistent-scheidsrechter bij de JO19-1 binnen RKSV 
Driel. 
Als scheidsrechtercoördinator ben ik belast met het hele hoofd-
stuk scheidsrechters. 
Dit houd in dat ik scheidsrechters inplan, begeleid en overleggen 
voer.

Wat vind jij het leukste aan onze vereniging?
RKSV Driel is een gezellige dorpsclub waarbij het ons kent ons 
gevoel nog steeds heerst en waar de mensen nog voor elkaar klaar 
willen staan. 
Als je ergens iemand tekort komt is er altijd wel iemand die je 
wilt helpen.
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Wat doe je verder in je vrije tijd?
Naast het voetbal ben ik ook vrijwilliger bij verschillende verenigin-
gen binnen het dorp, denk hierbij aan: De Speelweek, Kersenfeest 
en de SintKAN. 
Ook ga ik regelmatig naar de sportschool en ben ik percussionist bij 
muziekvereniging Concordia Driel. 
Maar naast al die drukte vind ik het ook lekker om gewoon op de 
bank te hangen en Netflix aan te zetten voor een goede serie of film.

Favoriet(e): 

Voetbalclub (naast RKSV Driel uiteraard):
Film: Een goede oorlogsfilm.
Serie: Iets met geschiedenis.
Boek: Ben niet zo een lezer, maar als het moet dan een mooi oor-
logsverhaal.
Eten: Als het maar lekker is.
Muziek: Ik heb een hele brede smaak, maar Nederlandstalig klinkt 
vaak door de speakers op weg naar huis
 

Wat mogen we nog van je weten wat verder weinig mensen weten?
Ik heb een grote angst voor naalden, ik heb dan ook al een paar keer 
bij een blessure op het veld gezeten waar een infuus moest worden 
geprikt of pijnstilling moest worden ingespoten. 
Ik probeer dan altijd even weg te kijken.
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Spreuk	van	de	maand.	

Als je de vraag niet stelt,
krijg je ook nooit  

een antwoord.

http://www.de-oldenburg.nl
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Geen	scheidsrechter,	wat	nu?	Een	noodop-
roep!

We zien steeds vaker dat er wedstrijden zijn waar geen scheidsrech-
ter op staat. 
Hoe kan dit en wat zijn de regels als er geen scheidsrechter is?

Hoe komt het dat er geen scheidsrechters zijn?
We zien ieder seizoen dat er scheidsrechters stoppen en scheids-
rechter bij komen. 
Helaas zien we dit seizoen de aanwas niet groeien en het aantal ge-
stopte scheidsrechters in combinatie met geblesseerde scheidsrech-
ters maken het dat we een tekort hebben. 
Dit is helaas niet 1, 2, 3 opgelost en wij zoeken dan ook nog altijd 
naar nieuwe scheidsrechters. 
Op donderdag is het vaak wel duidelijk of er een scheidsrechter 
staat op een wedstrijd, als dit niet zo is probeer ik in ieder geval 
het team op donderdag te informeren dat er geen scheidsrechter is, 
hierbij kan het team dan rekening ermee houden dat er op de zater-
dag een trainer/leider of ouder moet fluiten. 
Dit is ook opgenomen in het arbitrageprotocol.

O8-09- en 010:
Voor deze leeftijdscategorie is de scheidsrechter een spelbegeleider. 
De rol van de spelbegeleider is een positieve houding ten opzichte 
van de spelers in het veld. 
Je loopt als spelbegeleider niet in het veld maar langs het veld. 
Je grijpt alleen in wanneer het nodig is en legt daarbij de spelregel 
uit waarbij een overtreding is begaan. 
Voor deze leeftijdscategorieën is het niet vanzelfsprekend dat er een 
spelbegeleider wordt ingepland. 
De begeleiding zal vaak door een trainer/leider of ouder vervult 
moeten worden. 
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O11 en O12:
Bij deze leeftijdscategorie zal er zo nu en dan een pupillen-
scheidsrechter ingepland worden. 
Dit is echter niet vanzelfsprekend. 
De meeste pupillenscheidsrechters zijn inmiddels doorgeschoven 
naar de wedstrijden van de O13 of hoger. 
Wanneer er geen scheidsrechter ingepland wordt zal er een trai-
ner/leider of ouder moeten fluiten. 
Een fluitje, scoreboekje en pen kan opgehaald worden in de be-
stuurskamer.

O13 tot en met O19:
In deze leeftijdscategorie probeer ik altijd een scheidsrechter op 
de wedstrijd te krijgen. 
Tot nu toe is dit met de nodige kunst en vliegwerk gelukt. Helaas 
zal dit in de toekomst niet altijd meer kunnen. 
Als er op donderdagavond geen scheidsrechter is ingepland zal 
ik, via de groepsapp voor trainers/leiders, het team op de hoogte 
stellen, daarnaast probeer ik nog een scheidsrechter te vinden. 
Het team mag zelf ook een scheidsrechter zoeken, als zij een 
scheidsrechter hebben gevonden mogen ze dit doorgeven aan de 
scheidsrechtercoördinator. A
ls een scheidsrechter op vrijdag, buiten ziekte om, afzegt zal hij 
zelf voor een vervanger moeten zorgen. 
Het team waarvoor de afzegging geldt zal middels de groepsapp 
op de hoogte worden gesteld. 
Op donderdagavond of ruim daarvoor worden de scheidsrechters 
in Sportlink ingevoerd, in de wedstrijdzakenapp kan een team 
zien of zij een scheidsrechter hebben

Uitzondering:
De wedstrijden van de JO15-1, JO17-1, JO19-1, ZO2 en ZO1 moe-
ten vanwege de A-categorie altijd bezet worden met een scheids-
rechter. 
Dit kan dus betekenen dat er zelfs op donderdag of vrijdag nog 
een scheidsrechter van de wedstrijd afgehaald wordt om een ho-
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ger spelend team te fluiten. Dit krijgen de teams zo snel mogelijk te 
horen via de groepsapp. 
Wanneer er geen vervanger is voor dit team zal er een trainer/leider 
of ouder moeten fluiten. 
 
Scheidsrechter worden?
Zou jij iets voor de vereniging willen betekenen en wil jij de leiding 
op je nemen tijdens een wedstrijd? 
Meld je dan nu aan voor scheidsrechter! Stuur dan een mail naar 
scheidsrechters@rksvdriel.nl

Hopelijk kunnen we er zo samen voor zorgen dat we voldoende 
scheidsrechters hebben. 

Want ZONDER scheidsrechter GEEN wedstrijd.

Stefan Emons.
scheidsrechtercoördinator

Weetjes	of	onzin
• Een boom neemt ongeveer 25 kilo co2 per jaar op.
• Naaldbomen nemen het meeste co2 op. Die verliezen n.l. geen 

bladen.
• Door bomenkap en ontbossing verminderd de capaciteit om co2 

op te nemen uit de atmosfeer.
• Veel kamerplanten, w.o. vrouwenpalm, ficus benjamina, dracae-

na en aglaonema hebben een zuiverende werking op de omge-
vingslucht

• Plankton is in staat om co2 uit de atmosfeer te filteren
• Co2 is een scheikundige verbinding en stikstof is een scheikun-

dig element. 
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Concept	verslag	ALV	dd	17-10-’22	RKSV	Driel	
1.	Opening	
De Vz verwelkomt de leden en geeft het verloop van deze vergadering 
aan. Hij vertelt dat de uitnodigingen/Agenda aan de leden via email 
zijn verzonden met het verslag van de vorige ALV dd18-10-2021. 
Later is er nog een email verzonden waarin tegenkandidaten zich kon-
den opgeven voor het bestuur. 4 bestuursleden zijn statutair aftredend 
en zij worden weer voorgedragen door het huidige bestuur. 
Deze tegenkandidaten moeten dan zich aanmelden en daarbij ge-
steund worden door het benodigde aantal leden zoals aangegeven 
in de statuten. De Vz geeft aan dat dit nog kan gebeuren tot aan de 
pauze van deze ALV.
De financiële stukken lagen tijdig ter inzage in de bestuurskamer en 
men kon voor de vergadering aan de penningmeester inhoudelijke 
vragen stellen. 
De Vz weet niet of er gebruik van gemaakt is, wel heeft Dhr. W. Eder-
veen schriftelijk vragen gesteld en hij krijgt deze ook schriftelijk beant-
woord. 
Men mag natuurlijk ook tijdens de vergadering nog vragen stellen.

Vaststellen agenda: 

agendapunt 7 van de toegezonden agenda wordt meegenomen met 
agendapunt 6 waarin de verantwoordelijke bestuursleden hun porte-
feuille zullen toelichten.

Afzeggingen: u mist 2 bestuursleden die heden avond niet aanwezig 
zijn i.v.m. corona en dat zijn Anouk Bergmans (secr.) en Hans van der 
Linden (vrijwilligers). 
Verdere afmeldingen zijn ontvangen van Eddy Hagen, Willy Ederveen 
en Annemiek Fischer.

Van het bestuur zijn aanwezig:
Hemmie Weijman (Vz), Jan van Rooijen ( Acc), Hans Vening ( Penn), 
Jan de Bijl ( vzkn) en Michael Simon ( comm & spon)

2.	Vaststellen	verslag	ALV	dd.	18-10-2021:
Redactioneel : Michael Simon  was vorige ALV dd 18-10-2021 aanwe-
zig. Dit wordt in notulen aangepast.

Er zijn verder geen op-cq aanmerkingen op de notulen en die worden 
hierbij dan ook vastgesteld. Dank aan Anouk.
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Hierna geeft de Vz een toelichting op in de vorige ALV gestelde vragen 
en zaken die toen zijn blijven liggen.

• Er is een gesprek geweest met de werkgroep die de veranderingen 
bij deze vereniging in gang heeft gezet en daaruit is besloten dat 
deze groep geen formele rol meer speelt bij deze vereniging.

• Regeling van de vrijwilligers:  Deze wordt regelmatig geüpdate en 
gecontroleerd m.b.t. wie zijn er vrijwilliger en wie heeft recht op 
vrijstelling contributie. Dit wordt periodiek bijgehouden.

• Te kort aan kleedaccommodatie: er is een gesprek geweest met 
Gemeente Overbetuwe maar deze gaan uit van de norm die KNVB 
hanteert. We blijven optimistisch maar waarschijnlijk komt er geen 
oplossing op korte termijn. Er wordt nog gekeken naar opties zoals 
lockers en waar deze geplaatst kunnen worden.

• 75 jarig jubileum heeft door corona niet kunnen plaats vinden, nu 
misschien als we 80 jaar bestaan en er wordt nog gekeken of er 
reservering voor gedaan moet worden.

Geen verdere zaken betreffende vorige ALV. De vz  geeft aan dat we 
met punt 3 van de agenda de jaarrekening 2021-2022 verder gaan.
Dhr. Theo van Rijsewijk vraagt het woord en vraagt zich af of de ver-
eniging afwijkt van de normale procedure om aan het begin van de 
ALV een moment van stilte te vragen voor de ons ontvallen leden.  
De Vz geeft aan dat het wel op zijn spiekbriefje staat maar dat hij het 
over het hoofd heeft gezien. 
Het is niet de bedoeling om dit in het vervolg niet meer toe te passen.
Het moment stilte wordt als eerbetoon nu alsnog aan de ALV ge-
vraagd.

3.Jaarrekening	2021-2022:
Penn.geeft nadere uitleg bij: 

inkomsten: contributieopbrengst, reclame inkomsten, ontvangen sub-
sidie i.v.m. corona, kantine inkomsten (periode sluiting i.v.m. corona) 
en lager rendement (door zelf meer moeten betalen voor producten en 
dat niet geheel kunnen doorberekenen aan de leden, ook dat vrijwil-
ligers niet ingewerkt kantinedienst verrichten en producten over datum 
i.v.m. sluiting kantine corona).

Uitgaven:  personeelskosten, huur velden, oefenmaterialen (vervan-
gen en nieuw materiaal),  kledingfonds, geen jeugd-pupillen weekend, 
geen kaderopleidingen.
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Door al deze zaken blijft er uiteindelijk maar een klein positief be-
drag over op de jaarrekening dit in tegenstelling wat er begroot was.

Dhr. Theo van Rijsewijk  geeft de penn. een voorzichtig compliment 
om dit resultaat maar vraagt wel om de marges scherp in de gaten 
te houden, 35 % is wel erg weinig

Antw penn.: het heeft zeker zijn aandacht, effectiever werken en 
ook inkoop/verkoop.

Verslag Kascontrolecommissie:
Dhr. A. van Rooijen geeft aan dat de comm. de boeken en kasbe-
scheiden gecontroleerd heeft en hierbij geen onregelmatigheden 
geconstateerd zijn.
De vz vraagt de ALV om het bestuur decharge te verlenen over het 
boekjaar 2021-2022.
De ALV geeft het bestuur decharge.

4.	Begroting	2022-2023:
De begroting is een aparte bijlage en daarin is de voorgestelde 
contributieverhoging van 2,5% al in meegenomen. Wordt deze ver-
hoging niet goedgekeurd dan zal de begroting aangepast dienen te 
worden.
De personeelskosten zijn hoger omdat de posten voor  fysiotherapie 
en verzorging nu ondergebracht zijn bij technische zaken.
Huisvesting hoger i.v.m. hogere energieprijzen. De kosten zijn niet 
in zijn geheel doorberekend want dan zouden de leden nog veel ho-
gere contributie moeten betalen. Als de prijzen verder oplopen dan 
moeten we zien dat de club zelf het verlies neemt of dat de overheid 
in zal springen.
We blijven wel kijken naar hoe de leden omgaan met douchen en/of 
de deuren dicht gehouden worden nu de koude periode weer aan zal 
breken.

Dat we geen entree meer heffen heeft te maken met de logistieke 
uitdaging van betalingen via pin/contant en de controle op wie er 
wel of geen lid van de vereniging is nu er geen lidmaatschapspasjes 
meer zijn.
Vraag: Stefan Emons  Waarom zijn er bij wedstrijdkosten geen kos-
ten kampioenschap begroot?
Antw: deze worden gesaldeerd onder wedstrijdkosten, bij een kam-
pioenschap kan er een beroep op een bijdrage gedaan worden.
De Vz brengt in stemming of de ALV akkoord gaat met voorstel 
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contributieverhoging van 2,5% voor alle leden ingaande op 1 januari 
2023.  De ALV gaat akkoord met deze verhoging.
Dan brengt de Vz in stemming of de ALV akkoord gaat met de be-
groting voor 2022-2023.
De begroting wordt door de ALV goedgekeurd.

5.	Benoeming	kascontrolecommissie:
Dhr. Maico Muller is aftredend en herkiesbaar. De ALV gaat akkoord 
met zijn herbenoeming.
De commissie bestaat uit de volgende leden:

-Harrie Janssen       aftredend  in 2023.
-Alfons van Rooijen aftredend  in 2024
-Maico Muller           aftredend  in 2025.

6.	Portefeuilles	bestuur	RKSV	Driel:	
De vz geeft een voorzet en neemt taak van Hans van der Linden 
waar m.b.t. vrijwilligers.

De vorige keer is het beleidsplan en visie gepresenteerd en wordt 
verder uitgewerkt maar de toen gestelde doelen kunnen indien 
noodzakelijk altijd bijstelling behoeven. In de portefeuilles zullen de 
bestuursleden aangeven waar we nu staan en hoe we verder gaan. 
Uitgangspunt is beleidsplan/visie.
Het bestuur is er niet voor om alles in de details te weten daar zijn 
de afzonderlijke portefeuillehouders voor. Het bestuur zoekt wel 
naar handvatten om de vereniging te kunnen leiden.
Dhr. Frank Abbenhuis  stelt voor dat bij aanmelding nieuwe leden 
men verplicht wordt om een taak bij de vereniging te verrichten en 
dat men anders geen lid kan worden. Dhr. Theo van Rijsewijk geeft 
aan dat men leden nooit mag weigeren dat is rechtspositioneel niet 
toegestaan.

De vz geeft verder aan dat bij vrijwilligers/activiteiten de volgende 
zaken spelen:
1. De VOG’s voor de vrijwilligers zijn bijna compleet,
2. Er is een nieuw gedragsprotocol  i.s.m. vertrouwenspersonen,
3. Voor organiseren nieuwjaarsreceptie  is een schema opge-

steld2023 Zaterdag 2, 2024 Zondag 2, 2025 Zaterdag 3, 2026 
Zondag 3, 2027 35+   Zaterdag, 2028 35+ Vrijdag, 2029 Zon-
dag 1 en 2030 Vrouwen 1

4. Uitrol vrijstellingen contributie vrijwilligers 
5. Wedstrijd RKSV Driel tegen Poolse selectie wordt jaarlijks evene-
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ment,
6. Nieuwe kleding vereniging volgende seizoen. Er komt een op-

merking om de expertise van enkele leden vorige kledingcom-
missie te gebruiken om alles in goede banen te leiden.

Voetbalzaken	(Jan	de	Bijl):
We zijn nu 2 jaar onderweg in deze huidige samenstelling en met 
het beleidsplan en het technische beleid en willen op deze weg ver-
dere gaan. Er is nu al te zien dat
1. Het 2e elftal aangevuld is met jeugdig talent
2. Jeugdelftallen JO19,JO17 en JO15 p hoofdklasseniveau acteren 

iets wat nog nooit gebeurd is.
3. Er een pupillentrainer cursus bij RKSV Driel gepland staat in 

2023 met 8 à 10 eigen leden.
4. We hebben nog wel problemen hebben om elke wedstrijd te 

voorzien van scheidsrechters op het juiste niveau. Dat is een 
aandachtspunt.

5. Goede contacten met commissie respect, normen en waarde. Dit 
om te zorgen dat de goede naam onze vereniging gewaarborgd 
blijft.

Accommodatie	&	faciliteiten	(Jan	van	Rooijen):
Jan geeft een terugblik op het afgelopen jaar en daarbij zijn de vol-
gende zaken aan de orde geweest
1. Nieuw interieur kantine,
2. Vervanging tractor CAB,
3. Beregeningsinstallatie B-veld,
4. Vervanging ballenvanger D-veld i.v.m. stormschade
5. Afstemming met omwonenden sportpark i.v.m. overlast doordat 

sportpark meer opengesteld is voor andere gebruikers,
6. Herijken plannen kantine,
7. Aanbesteden schilderwerk en nieuw schoonmaakcontract i.v.m. 

stoppen firma Jacobi.
Hij geeft verder nog uitleg over de antwoorden die binnen gekomen 
zijn n.a.v. de gehouden enquête over de aanpassing kantine. Groot 
item was voor de leden de blauwe kleur die geïntroduceerd werd 
met aanpak uitbreiding keuken. Hij stelt de ALV onmiddellijk gerust 
dat men met de verdere plannen rekening zal houden met de club-
kleuren (Rood-wit).
De plannen worden via een slide getoond en daarbij geeft hij aan 
dat als eerst de toiletgroep wordt aangepakt om dit aan de huidige 
nomen aan te passen. Er komt een invalidetoilet en men wil een 
extra damestoilet realiseren. Ook de bestaande sanitaire voorzienin-
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gen worden erin meegenomen.  Dit gaat volgens de gesprekken met 
enkele aannemers een kostenplaatje van € 50.000,=  opleveren.
Dhr. Ronald Linsen vraagt of ook de tegels van toiletten in deze be-
groting zijn meegenomen.
Antw: als het binnen het budget kan ja anders moet men erop te-
rugkomen.
Het bestuur vraagt de ALV toestemming om tot dit bedrag van € 
50.000,= gesprekken aan te gaan en tot aanbesteding over te gaan.  
ALV geeft deze toestemming.
Het schilderwerk zal in 2 gedeeltes worden uitgevoerd eerst wordt 
begonnen met binnenzijde en later wordt buitenwerk gedaan. Dit 
wordt komend voorjaar aanbesteed. Voor het schilderwerk staat in 
de begroting een reservering.
De oude bestuurskamer wil men gaan inrichten als besprekings-
ruimte voor de teams. Eerst zal er nog het nodige moeten worden 
opgeruimd  m.b.t. oude meubilair/bekers e.d.
Men wil ook het jeugdhonk dat momenteel hoofdzakelijk gebruikt 
wordt door SKAR meer bij kantine betrekken. Dit houd in dat er 
opbergruimte moet komen en dat SKAR dit ook na gebruik van het 
jeugdhonk zo moet achterlaten dat we het als vereniging kunnen 
gebruiken. De gesprekken vinden binnenkort plaats.

Vragen
Frank Abbenhuis:  Kan er om D-veld een lage afrastering komen 
zodat de ballen niet rechtstreeks de sloot cq struiken in rollen.
Antw: dit wordt in gesprek met gemeente meegenomen.
Theo van Rijsewijk:  uit publicaties vernomen dat de speelvelden er 
nog nooit zo goed bijgelegen hebben. Dit is denk ik wel een compli-
ment voor CAB waard. De Vz zal dit compliment uit de ALV aan deze 
groep overbrengen.
Ronald Linsen: vraagt aandacht voor de verkeersveiligheid bij de 
kleine en hoofdpoort. Dit is een levensgevaarlijke situatie.
Antw:  Vz heeft al diverse gesprekken gevoerd met de gemeente 
maar dit heeft nog niets opgeleverd. Komende donderdag is er een 
voorlichting over het verkeersbeleid m.b.t. Driel Zuid-Oost. De vz 
zal het hier nogmaals naar voren brengen.

Communicatie	en	Sponsoring	(Michael	Simon):
Michael stipt de volgende punten even aan want hij weet dat hij als 
laatste spreker de aandacht van de ALV er bij moet proberen te hou-
den dus kort en krachtig.

1. Dank aan de sponsoren die de club zijn  trouw gebleven.
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2. Zijn op zoek naar sponsor jeugd voor komend seizoen.
3. Promotie vind plaats via sociale media
4. Casual line voor de vereniging gedacht wordt aan hoodie e.d.
5. Nieuwspagina
6. Welkomdocument voor sponsoren.
7. Er was veel aandacht voor Konstanty Staszkiewicz prijs.
8. Digitaal Introductiepakket voor nieuwe leden 

Hij geeft ook aan dat men nog op zoek is naar de uitbreiding van 
deze commissie. Resultaten kan men zien als men het sportcomplex 
betreed. Er zijn borden geplaatst i.s.m. CAB om bezoekers te ver-
welkomen en deze te verwijzen naar de velden en kantine.

Pt	8	Verkiezing	bestuursleden: 
De Vz meldt dat er zich geen tegenkandidaten hebben aangemeld 
en vraagt daarom aan de ALV om de aftredende en herkiesbare be-
stuursleden her te benoemen.
De ALV stemt met grote meerderheid  in met de herbenoeming.
Het bestuur bestaat nu weer uit de volgende personen met hun data 
van aftreden:
• Hemmie Wijman      Vz 2023
• Hans Vening            Penn 2025
• Anouk Bergmans     Secr 2025
• Jan van Rooijen       Acc 2025
• Jan de Bijl              Voetbalzkn 2025
• Hans van de Linden Vrijwilligers 2023
• Michael Simons       Communicatie 2023
 
Rondvraag:	
Stefan Emons: Wordt de AED die we hebben bij onze vereniging wel 
eens gecontroleerd en is het mogelijk deze op een meer in het oog 
springende plaats neer te hangen?

Antw: De Vz  geeft aan dat hij het niet weet v.w.b. controle en 
voor het verplaatsen van deze AED komt hij z.s.m. op terug.  Frans 
Elbers geeft aan dat de AED altijd gecontroleerd werd of dat kort 
geleden nog gebeurd is kan hij geen antwoord op geven.

Omdat er geen verdere vragen zijn bedankt de Vz de aanwezige 
leden en wenst ze een prettige voortzetting van deze avond toe.

De Vz Hemmie Weijman
Vervangend Secr Frans Elbers
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Aannemingsbedrijf Jan Boerboom
AB Cleaning
Albert Heijn Ger Koopman
Arnhems Autohuis
Aster Uitvaartzorg
Beijer Mengvoeders BV
Bloemenhandel Janssen-IJkhout
Carrosseria Volpe
Constructiebedrijf C. Hermeling
De Geldersche Poort Catering en Partyservice
De Oldenburg, Party- en zalencentrum
Energie Positief BV
Exploitatiemaatschappij Welderen BV
Fotostudio Wim
Fresh Food Technology Project BV
Fysiotherapie Driel
Garage Schuiling
Garage TotalCare
Hanenbergh Advies
HB Bouwservice
Herlaar Landmeten BV
Jansen Makelaars/Hypotheekhuys
Jeroen Buijs, Hoveniers
Kwalitaria Delifrance
Linsen Scooters Gelderland
Loon- & grondverzetbedrijf Gerritsen Heteren BV
Luuk Oostijen Mechanical Engineering VOF
Meer! Accountants en Adviseurs
Mijn Kennis Preventie & Re-Integratie
MVO Solutions
Opel Broekhuis
Pirtek, Hydrauliekservice
PL Installaties
Plaza Hendriks
Profile Car & Tyreservice Koos van Elk
Quik Schilderwerken
Rabobank Maas en Waal - Oost Betuwe
Restaurant Dries&Co
Schoonmaakbedrijf W. Jacobi
Sligro, Arnhem
Smepro International
Snelders Sport 2000
Stunnenberg Grafische Professionals
Taxi Linsen Driel BV
The Travel Club
Van der Geest Melkveehouder
Van Dijken Accountants
Van Suilichem Communicatie
Van Veen Advocaten
Welroos Media
Wifimedia
Willemsen Wonen
Winter Financiële Diensten

Informatie bij de contactpersoon: Rita Boerboom,
telefoon 06 – 16019377 |  info@bcdriel.nl  |  www.bcdriel.nl  |  mei 2022

Ledenlijst	BCDriel
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Jarigen	van	december
01 Wild, Gino de
02 Geurtsen, Berrie
02 Hesseling, Chris
03 Geenacker, Jos
03 Mandy, Logan Gray
03 Meiden, Olivier van der
04 Jacobi, Marc
04 Weenink, Luka
04 Westeneind, Wim ten
05 Evers, Oscar
05 Hendriksen, Erik
05 Koopmans, Jesse
06 Boer, Lars den
06 Hato, Ilayah
06 Smit, Sander
07 Grieken, Jaydey van
07 Lamers, Stan
07 Rooijen, Alfons van
08 Hoogveld, Bas
08 Rooijen, Jelte van
09 Boersma, Marcel
09 Folman, Daniel
10 Veen, Yule van der
11 Bakker, Jonah
11 Bouman, Bram
12 Messing, Gerard
13 Roelofse, Romy
13 Wouters, Bart
14 Wels, Jeffrey
15 Udink, Kaj

16 Kramer, Ivan
16 Simon, Gabriel
17 Croque, Wesley
18 Asrjan, Alex
18 Derksen, Bart
19 Calisir, Andreas
19 Heijmink, Jeske
19 Hervas, Jose
19 Opperman, Cees
22 Dinnissen, Lars
22 Sablan, Tom
23 Opperman, Mike
24 Vrolings, Bo
25 Faber, Max
27 Derksen, Frans
27 Weijman, Sten
29 Muller, Lieke
30 Biezen, Berry van de
30 Le, Daan
31 Weijman, Johan

Nieuwe	leden
Milan Wilk
Richaenell Kemnaad
Ivan Kramer
Dave Beek
Quint Tai
Liam Pater
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Boottocht	BC	Driel	

De Businessclub SV Driel had op zondag 13 november een gezellige 
boottocht (net als de Sint) op MS Nirvana.
In totaal genoten 77 personen van deze dag.  
(meer info en foto’s: www.bcdriel.nl)
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Waarschijnlijk	de	allerlaatste	poging!!!!!!

Na meerdere onbeantwoorde pogingen een (waarschijnlijk) laat-
ste poging.
Waarom laatste poging, nou gewoon omdat al meerdere pogingen 
om de juiste foto’s en informatie te bemachtigen, via verschil-
lende andere kanalen en persoonlijke vragen, zijn mislukt. 
Hopelijk zijn er nog wel lezers van ons clubblad die wat historisch 
materiaal hebben bewaard of weten waar dit nog te vinden is. 

Dus, wie heeft er nog of wie weet waar.
een originele of mooiere uitvoering van deze foto’s te vinden is:

1
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2 Kampioenschap in Zoelen

3 Van deze groep (kampioen 1984/1985) een foto in tenue en met 
de trainer. Op volgende pagina een foto uit de krant en zou de-
zelfde groep voor moeten stellen. Ik heb mijn vraagtekens als ik 
de beide foto’s bekijk.
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3 De zelfde groep ??

4 Een onduidelijke foto van de veteranen uit de krant. Wie heeft 
een mooiere uitvoering??
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5 Dit is een foto genomen bij de opening van de (vorige) kleedka-
mers in 1976. Wie heeft een mooiere of duidelijker foto i.p.v. van 
deze onduidelijke uitvoering

6 Een foto van het oude A elftal dat in 2002 een wedstrijd speelde 
tegen een A1 uit een latere leeftijdsgroep. Wie heeft de originele 
of een mooier exemplaar
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7 1e elftal kampioen 2012-2013. Wie beschikt er over een ‘statie 
foto’

8
Aan de muur van de kantine bij de oude ingang heeft heel lang 
een mastiek gehangen van een opstijgende vogel. 
Beschikt iemand nog over een foto van die mastiek??
Wie kan mij helpen aan een oplossing voor bovenstaande 8 vra-
gen 

Ik verneem het graag en alvast dank voor de door u te nemen 
moeite.
Willy Ederveen
willy-ederveen@live.nl
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Bestuur: 
Voorzitter:   Hemmie Weijman
Penningmeester:  Hans Vening
Secretaris:   Anouk Bergmans
Voetbalzaken :  Jan de Bijl
Sponsoring & communicatie: Michael Simon  
Accommodatie & facilitair:  Jan van Rooijen  
Activiteiten & vrijwilligers:  Hans van der Linden

Verenigingsinformatie

Wedstrijdzaken
Frans Elbers
Arno Schuiling
Stefan Emons
Robbin Kosman
André van Baal
Jan Hoksbergen

Technische commissie
Voorzitter en hoofd interne scouting:  Frank Abbenhuis
Hoofd jeugdopleiding:   Guillaume Deux
Technisch jeugdcoördinator:  Julian Vlietstra 
Coördinator bovenbouw:   Tonnie Hoogveld
Coördinator middenbouw:  Vacature
Coördinator onderbouw:   Maik Bos
Coördinator mini’s:   Mariska Willems-Jans
Coördinator selectie 1 + 2:   Ivo Leijser
Coördinator niet selectie seniorenteams, 
dames, heren en meidenteams:  Arno Schuiling

CAB
Harry van den Heuvel
Cees Opperman
Willy Ederveen
Hennie Scheerder
Frans Derksen
Henk Dekker 
Patrick van Mullem
Louis van der Welk
Ben Rombouts
André van Baal
Jan Klein Mentink
Henk Fischer
Tommy Idsinga
Tim van den Heuvel
Janne Willemsen

Activiteitencommissie
activiteiten@rksvdriel.nl

Kantinecommissie
kantinecommissie@rksvdriel.nl
Roy van Gulik
Hennie Peters
Marijn van Cleef
Arie Vermaas

Communicatie & Sponsoring
communicatie@rksvdriel.nl
Fred Hage
Ronald Linsen
André Poessenauw
Jeroen Peters
Jan van Welie
Vincent van Welie

Kledingcommissie
kledingfonds@rksvdriel.nl
Eva Tiecken
Suzan Jansen
Debbie Bochaven

Ledenadministratie
ledenadministratie@rksvdriel.nl
Tonnie Hoogveld

Contributie (01-07-2018)
  jaar maand
Senioren va. 19 jr. € 210,00 € 17,50
JO19  € 162,00 € 13,50
JO17  € 135,00 € 11,25
JO15  € 135,00 € 11,25
JO13  € 126,00 € 10,50
JO11  € 126,00 € 10,50
JO9  € 126,00 € 10,50
JO7                          €   60,00         €   5,00
Niet spelenden €   96,00 €   8,00
Dames cq meiden vallen ook in deze leeftijdscategorieën.
Peildatum is 1 januari.

Vertrouwenspersonen 
Rob Snelders  Buddinghplein 7  06-47 96 33 70
  6665 GA Driel
   vertrouwenspersoon-heren@rksvdriel.nl

Callista Agema Paardenbloem 58 06-37 31 09 69
  6665 HE Driel
  vertrouwenspersoon-dames@rksvdriel.nl
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Betalingswijze
Bij aanmelding wordt éénmalig € 10,00 administratiekosten in rekening gebracht.
Bij overschrijving worden de KNVB kosten in rekening gebracht.
Contributiebetaling geschiedt maandelijks d.m.v. “incasso” door de vereniging. 
Dit is de meest gunstige manier van betalen! Heeft u bezwaren tegen “incasso”, dan gaan wij er van uit 
dat  u de contributie voor een heel jaar in één keer vooruit betaalt. 
Voor contributie-informatie en inlichtingen over wijze van betalen kunt u terecht bij de penningmees-
ter.
Het lidmaatschap wordt aangegaan tenminste tot het eind van het seizoen. 
Opzegging voor 1 juli (uitsluitend schriftelijk) bij de ledenadministratie.

Rabobank IBAN: NL28RABO0315120444 BIC: RABONL2U
INGbank IBAN: NL51INGB0003332604 BIC: INGBNL2A

Gezinskorting
In afwijking van de statuten is door de Algemene Ledenvergadering van 6 oktober 2014 unaniem 
ingestemd om te komen tot een gezinskorting voor jeugdleden. Bij meerdere lidmaatschappen per 
gezin, kan het derde jeugdlid een contributievrijstelling verkrijgen van 50%. Als derde jeugdlid wordt 
altijd het jongste lid aangemerkt. In aanmerking komen spelers die op hetzelfde adres zijn ingeschre-
ven als hun ouder(s) c.q. verzorger(s).
De ouder(s) c.q. verzorger(s) dienen zelf schriftelijk aan te geven wanneer ze van de regeling gebruik 
willen maken. 
De regeling is van toepassing vanaf de eerst volgende automatische incasso na het schriftelijke ver-
zoek. 
Volwassenen vallen buiten deze regeling. Onder volwassenen verstaan we spelers die op basis van hun 
leeftijd in de senioren moeten voetballen.

Lid worden bij RKSV Driel.
Lid worden is heel eenvoudig: je kunt op de website online het inschrijfformulier invullen.
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Periodisering
De bouwstenen van een sportprestatie is een gedegen trainingsop-
bouw. Voor een trainer is het belangrijk om te weten wanneer en met 
welke intensiteit een trainingsprikkel mag worden toegediend. Binnen 
de trainingsleer wordt het systematisch toekennen van trainingsprik-
kels ook wel periodisering genoemd. Het bevordert niet alleen maar de 
prestaties, het verkleint ook nog eens de kans op blessures. Grofweg 
zijn er 3 periodes: Voorbereiding (algemeen en specifiek), Competitie, 
Overgangsperiode (herstelperiode)

Wat	houdt	periodisering	in?
Periodisering is afgeleid van het woord ‘periode’. Bij periodisering 
draait het vooral om een afwisseling tussen rust en trainingsinspan-
ning. Het is een systematische opbouw gedurende een aantal weken, 
gevolgd door een periode waarin de intensiteit en/of de duur van de 
training wordt afgebouwd.

Het periodiseringsplan beslaat een volledig jaar, waarin de intensiteit 
en de omvang een golfbeweging maakt. Het jaarplan, wat door de hele 
club kan worden doorgevoerd, is een belangrijk onderdeel voor het 
bereiken van lange termijn doelstellingen en is opgedeeld in diverse 
fases. Je werkt daarmee geleidelijk en gestructureerd naar wedstrijdni-
veau. Iedere fase vraagt om andere fysieke trainingsprikkels.
Het trainingsjaar is opgesplitst in diverse fases. 
Elke periode heeft zijn eigen belastingniveau en specifieke trainings-
type zoals het trainen op snelheid, kracht, uithoudingsvermogen, 
techniek en souplesse. Naast dat periodisering voor een variatie in 
de oefenstof zorgt, is het met name bedoeld voor het methodisch en 
planmatig afwisselen van de intensiteit, trainingsvolume en specifieke 
training.
Om tot goede prestaties te komen is veel trainingsarbeid nodig, maar 
herstel behoeft even zoveel aandacht. Om de kans op blessures te 
minimaliseren is het verstandig om voor de weg der geleidelijkheid te 
kiezen. Dit geldt vooral op amateurniveau. 
Ze hebben meestal langer de tijd nodig om tot een bepaald niveau te 
komen omdat ze simpelweg minder vaak trainen dan professionele 
voetballers.
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Agenda
Augustus 2022

September 2022

Oktober 2022
30 Oktoberfest

November 2022
08 Bestuursvergadering
22 Bestuursvergadering

December 2022
02 Sinterklaasfeest

Januari 2023
07  Nieuwjaarsreceptie en feest

Februari 2023

Maart 2023

April 2023

Mei 2023
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Hoe	pas	ik	het	model	toe?
Het seizoen begint met een algemene voorbereiding. In deze fase 
worden met name de grondmotorische eigenschappen getraind die 
in iedere fysieke sport belangrijk zijn: coördinatie, snelheid, het uit-
houdingsvermogen, kracht, en lenigheid. Naarmate de competitiefase 
nadert wordt de nadruk naar de sportspecifieke vaardigheden verlegd. 
Dit zijn vaardigheden die in wedstrijdverband gevraagd wordt. Het ac-
cent kan dan bijvoorbeeld komen te liggen op explosiviteit, snelkracht, 
intervaltraining of plyometrie.

 

Het voordeel van een trainingsmodel is dat het een raamwerk geeft om 
het trainingsjaar in te plannen. Er kleven echter ook nadelen aan. Veel 
bewezen periodiseringsmodellen zijn voor het professionele voetbal 
ontwikkeld. Om een amateurteam te trainen en te coachen zal je soms 
van het model moeten afwijken en improviseren. Je zal bijvoorbeeld de 
trainingsblokken over meer weken moeten uitsmeren. 
Als je de opzet van het periodiseringsplan begrijpt dan kun je ook de 
juiste beslissingen nemen. Het model kent enkele beperkingen en 
vooral in het amateurvoetbal loop je daar al snel tegenaan. Het model 
gaat ervan uit dat de spelersgroep altijd voltallig is en het belastbaar-
heidsniveau van iedere speler gelijk is. In de praktijk zijn er altijd wel 
enkele spelers door werk , studie of blessures afwezig, waardoor er 
verschillen in de groep ontstaan.

Een valkuil voor veel trainers is dat ze het periodiseringsmodel strikt 
gaan volgen. Dit heeft nooit optimale prestaties opgeleverd en boven-
dien mag dit model niet leidend zijn. 
Periodiseren is een hulpmiddel en geen doel op zich. Wat leidend moet 
zijn is de duur van de periodes, dat grotendeels afhankelijk is van de 
hoeveelheid tijd die spelers nodig hebben om een bepaald trainingsni-
veau te bereiken. 
Het model dient de speler, niet andersom.
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Protea Groenadvies
Aanleg en 

onderhoud tuinen
  

06-28 04 66 88

http://www.rksvdriel.nl/461/adverteren-clubblad
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Keuzes	maken
Omdat je als trainer in het (lagere) amateurvoetbal een beperkt aantal 
trainingsdagen hebt is het belangrijk om keuzes te maken in de train-
bare onderdelen. Hoewel het trainen van techniek, kracht en tactische 
varianten zijn vruchten zal afwerpen, is het maar de vraag of je daar 
tijdens een training de nadruk op moet leggen. Wellicht is het voor 
jouw team een betere keuze om iedere training het accent op het 
uithoudingsvermogen en/of het sprintvermogen te leggen. Deze twee 
zeer belangrijke basisvaardigheden zijn goed trainbaar en je kunt er in 
relatief korte tijd veel winst mee boeken. Het meest praktische is om 
bijvoorbeeld de techniektraining in een duurvorm terug te laten ke-
ren. Een betere voetballer wordt je door ook daadwerkelijk met de bal 
bezig te zijn!  Veel onervaren en jonge spelers zijn afhankelijk van de 
adviezen en trainingsprogramma’s van de trainer. Bij jeugdspelers mag 
de intensiteit van de trainingen niet te hoog liggen. Dit komt de ont-
wikkeling van het kind niet ten goede. Een nieuwe trainingsprikkel kun 
je al aanbieden door kleinere partijen te maken, 2x2 of 3x3 of bijvoor-
beeld het speelveld te vergroten. De intensiteit en de timing van een 
trainingsprikkel is essentieel. Het op het verkeerde moment aanbieden 
van prikkels werkt averechts en verslechtert de sportprestatie en leidt 
op een zeker moment tot overtraining en misschien zelfs blessures. 

Volume	en	intensiteit
In het voetbal zijn de intensiteit en het trainingsvolume tegenpolen 
van elkaar. Met andere woorden: als de intensiteit (wedstrijden) toe-
neemt, neemt het volume (trainingstijd) af. Halverwege de voorbe-
reidingsfase, op het moment dat de competitie bijna aanbreekt is het 
verstandig om het trainingsvolume te verminderen. De intensiteit mag 
dan hoog blijven.
Eenmaal aan de competitie begonnen neemt het volume nog meer af, 
terwijl de intensiteit hoog blijft en zelfs toeneemt. Het model gaat er-
van uit dat de duurvorm (uithoudingsvermogen) in de wedstrijd terug-
komt. De golfbeweging die zich vanaf de voorbereiding door de eerste 
competitiehelft een weg baant, vervolgt zijn route in de tweede helft 
van de competitie.

Hulp nodig of adviezen nodig bij periodisering?

Team Fysiotherapie Driel 

Bron: Los Arcos, A., Mendez-Villanueva, A., & Martínez-Santos, R. 
(2017). In-season training periodization of professional soccer players. 
Biology of sport, 34(2), 149-155.
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Sinterklaas	bij	RKSV	Driel
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In	het	voet(bal)licht

Naam: Jurriën Kars Kanselaar
Leeftijd:49
Lid van Driel sinds: vier jaar

Stel je zelf even kort voor:
Ik ben getrouwd met Linda en ben 
vader van Sietse (13) en Jelle (10).
Ik ben werkzaam als sociaal 
psychiatrisch verpleegkundige 
gespecialiseerd in de dialectische 
gedragstherapie voor mensen met een
 persoonlijkheidsstoornis.

Wat doe jij precies bij RKSV Driel?
Momenteel het trainen van de j011-3 en j013-2

Wat vind jij het leukste aan onze vereniging?
Onze vereniging ben jij samen met mij! Overal is wel een tekort aan vrijwilligers 
maar ik heb bij de vereniging nog altijd het gevoel dat we het met zijn allen doen.

Wat doe je verder in je vrije tijd?
Ik mag graag de formule 1 volgen samen met Sietse en ik lees graag fantasy boe-
ken

Favoriet(e): 

Voetbalclub (naast RKSV Driel uiteraard): Barcelona

Film Lord off the rings; two towers.

Serie Starwars

Boek Rad des tijds

Eten Bulgur

Muziek U2

Wat mogen we nog van je weten wat verder weinig mensen weten?
Dat ik stiekem ook van lego hou. (maar niet doorvertellen)
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http://www.snelderssport.nl
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AED	Cursus	bij	RKSV	Driel

Maandag 21 november werd er een reanimatie training verzorgd 
bij RKSV Driel. Een groep van 15 personen, bestaande uit leden 
van de voetbalvereniging en van tennisverening De Stuw, werd 
door cursusleider Peter van Dijk van Noodzaakopleidingen, ge-
leerd om eerste hulp te verlenen aan een slachtoffer met bewuste-
loosheid zonder ademhaling. 
Er werd ook geoefend de geleerde vaardigheden om te reanime-
ren en een AED te gebruiken op reanimatiepoppen.
Een leerzame avond die op iniatiatief van Willy Ederveen werd 
gehouden.
Niemand hoopt het geleerde ooit in de praktijk te brengen, maar 
als het er een keer op aankomt kun je hulp verlenen.
Een dat was een belangrijk punt om mee te doen.

meer foto’s op pagina 63 >>>
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http://www.drielbootcamp.nl
http://www.pl-installatie.nl
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http://www.linsentours.nl


http://www.profile.nl/vestigingen/huissen/nijverheidsstraat-10a

	Bestuursmededelingen
	Voorwoord van de voorzitter
	Help onze Finn Kas met een donatie
	Wees zichtbaar op de weg!
	In het voet(bal)licht
	Spreuk van de maand. 
	Geen scheidsrechter, wat nu? Een noodoproep!
	Weetjes of onzin
	Concept verslag ALV dd 17-10-’22 RKSV Driel 
	Ledenlijst BCDriel
	Jarigen van december
	Nieuwe leden
	Boottocht BC Driel 
	Waarschijnlijk de allerlaatste poging!!!!!!
	Verenigingsinformatie
	Periodisering
	Agenda
	Sinterklaas bij RKSV Driel
	In het voet(bal)licht
	AED Cursus bij RKSV Driel

